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UITNODIGING
De jaarvergadering is op woensdag 12 december in de 
Voorhof.  De vergadering begint om 20.00 uur. U bent 
van harte uitgenodigd. 

De bloemenrand
De bloemenrand op deze foto 
herken je vast wel. Met volhar-
dende ijver heeft de secretaris 
met af en toe wat hulp, deze 
bloemenrand weten te creëren. 
Halverwegen de zomer leek het 
niks te worden, want de droogte 
zat het welslagen van dit initia-
tief danig in de weg. Vooral na-
dat de eerste regen is gaan val-
len zijn de planten omhoog ge-
schoten. Helaas is de schaduw 
van de fotograaf te zien, maar 
ja, sommige mensen werpen 
altijd hun schaduw vooruit.
Vind je dit een leuk initiatief, 
dan is het prettig als je wilt hel-
pen, volgend jaar weer zo'n 
rand aan te leggen. Ook als je 
het niet leuk vind mag je even 
zo goed helpen.

Beste tuinders
Wat een vreemd tuinseizoen 
was dit met een zomer waar 
geen einde aan leek te komen. 
Ook nu, op het moment van 
schrijven, is het weer mooi weer 
en zijn er de prachtige herfst‐
kleuren. Zo kwam de vraag op 
‘hoeveel water zullen onze tuin-
ders opgepompt en over de 
planten hebben gegoten. Van 
verschillende kanten kwamen 
geluiden dat het watergeven op 
een gegeven moment niet meer 
hielp; de planten gaven er de 
brui aan, maar dat de eerste de 
beste stevige regenbui meer ef-
fect had dan weken water 
geven.

Wat zal het winterseizoen 
brengen? De afgelopen winters 
hebben duidelijk gemaakt dat 
door de zachtheid ervan veel 
planten gewoon zijn blijven 
groeien, en ook nu lijkt het 
weer die kant op te gaan. Ook 
het niet gewenst kruid, onkruid 
genoemd, blijft maar 
doorgroeien. Kom daarom ook 
in het winter-seizoen op je tuin 
kijken hoe het met het onkruid 
staat. Vooral ook grassen e.d. 

blijven zich uit-zaaien. Houd je tuin dan ook zo ‘zwart’ mogelijk, of 
houd het onkruid op een andere manier zo veel mogelijk onder 
controle. 
Overigens viel in het voorjaar op dat ook op de vroeg omgespitte 
tuinen al aardig wat onkruid de kop op begon te steken. 
Kortom het tuinieren houdt niet op in oktober; in november 
begint het nieuwe seizoen. Er kan gesnoeid worden, zoals bessen‐
struiken en vruchtbomen (niet de kers en pruim), gespit en ook 
het opruimen van de kas en de tuin is zinvol. Wat kan weg en wat 
kan blijven. Vergeet niet het gereedschap te verzorgen, zoals het 
slijpen van spa, schoffel en hak. Ook welke zaden moeten gekocht 
worden en welke oude zaden kunnen echt weg. Dus .... aan het 
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Hierbij nodigen wij u uit tot het bijwonen van onze jaarlijkse algemene ledenvergadering op 
woensdag 12 december in “De Voorhof”, aanvang 20.00 uur.

AGENDA 12 DECEMBER 

1. Opening

2. Mededelingen
(Borgsommen)

3. Notulen 13 december 2017 (zie hiernaast)

4. Ingekomen en uitgaande post

5. Jaarverslagen en financiële zaken
5.1 Verslag van de secretaris (blz. 3)
5.2 Verslag van de penningmeester (blz. 5)
5.3 Vaststelling begroting (geen wijzigingen         

huur en contributie)            
5.4 Kascontrolecommissie ( dhr. J. Tijssen en mevrouw 

Timmerman; reserve is dhr. Dingemanse
5.5 Benoeming nieuwe kascontrolecommissie
5.6 Tuinkeuringscommissie 

6. Bestuursverkiezing
            Aftredend zijn de heren Tijn Bouw (penningmees  

ter) en Stoffel Aarsen (algemeen bestuurslid) . 
Beiden zijn herkiesbaar.

        
           Indien de leden één of meer  tegen
           kandidaten wensen voor te dragen, dan
           kunnen zij dit schriftelijk, met handteke
           ningen van ten minste 10 leden tot 1 uur 
           voor de aanvang van de vergadering
           aanmelden bij de voorzitter.

7. Nota in het kader van de Algemene verordening ge‐
gevensbescherming. Dez nota staat in het vorige 
clubblad.

8. Blij met een bij of niet  

9. Rondvraag

10. Pauze 

11. Video: Moderne mechanisatie in de landbouw

 Aanwezig: 21 leden
Afwezig met kennisgeving:

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en 
heet een ieder welkom.

2. Mededeling
Na de rondvraag en sluiting van de ver-
gadering er is deze keer geen program-
ma.
Bij punt 6 komt de bestuursverkiezing 
aan de orde. Dhr. Albert Jan van de 
Kamp is verhindert deze avond, hij 
staat wel op de agenda  om voorgedra-
gen te worden om toe te treden tot het 
bestuur. 
Zijn er bezwaren dat hij toch benoemd 
kan worden zonder dat hij op dit 
moment aanwezig is? Hij zal zich wel in 
het eerstkomende infoblad aan de leden 
schriftelijk voorstellen. De vergadering 
gaat hiermee akkoord.

3. Verslag van de algemene 
ledenvergadering 2016
Wordt goedgekeurd en vastgesteld.

4. Ingekomen en uitgaande post
Stookvergunning voor 4 jaar ontvangen.
Rouwkaart van fam. Haaksema – kaart 
terug gestuurd namens bestuur.
Mails en brieven i.v.m. verhuur en op‐
zeggingen.
Fa. Jalving stelt pootaardappelen ter 
beschikking. 2 pakketten  a 15 stuks. 
Meer info op de website.

5. Jaarverslagen en financiële 
zaken:
5.1 Verslag van de secretaris –  Wordt 
goedgekeurd en vastgesteld.
5.2 Verslag van de penningmeester – 
Na een kleine toelichting wordt dit goed 
gekeurd

3 Verslag van de algemene leden-
vergadering van 13 december 2017



7. Strook tuin afstoten
Naar aanleiding van het stuk van het bestuur 
“Standpunt niet afstoten strook”.
Vraag is ook 'wanneer gaan we verhuizen?'  
Antwoord; Er is nog geen duidelijkheid wan-
neer wij moeten verhuizen. Wordt gevraagd of 
er geen deal gemaakt kan worden met de ge-
meente, een stukje afstoten. Duidelijk is dat als 
er afgestoten wordt dat het een hele strook 
moet zijn anders niet. Op basis van het stand-
punt van het bestuur waar het gaat om leden 
die lang lid zijn van de vereniging wordt beslo-
ten om voor het komend jaar op dezelfde voet 
door te gaan. Verder afwachten op de ontwik-
kelingen.

8. Borgsom
Op basis van prijsvergelijkingen met andere 
volkstuinverenigingen in de omgeving kan men 
stellen dat VTV Biddinghuizen niet veel afwijkt 
wat betreft huur en contributie. De prijzen 
liggen zo een beetje in dezelfde richting qua ;

Huur (van 15,-- tot 30,--)
Contributie/lidmaatschap (3,-- tot 20,--
Met uitzondering
Inschrijfgeld (5,-- tot 10,--)
Borg (15,-- tot 50,-- en sommige 11,50 

tot   20,-- per are)

De kosten verschillen wel maar lopen niet erg 
uiteen en wij zitten daar niet afwijkend in.
Kortom het is niet anders dan bij ons helaas.

Conclusie:
Ieder complex heeft te kam-
pen met vergrijzing onder de 
leden. Nieuwe leden zijn 
over het algemeen moeilijk 
te vinden. Nieuw tuinders 
onderschatten  gemakkelijk 
het tuinieren, zijn vaak erg 

.5.3 Vaststelling begroting – Ak‐
koord.
5.4 Kascontrolecommissie –  
Dhr. Tijssen doet verslag. De 
financiën zijn gecontroleerd en 
alles is in orde bevonden.  
Hij plaatst ook de opmerking 
dat alles er goed verzorgd uit-
zag. Aan de penningmeester en 
het bestuur wordt decharge 
verleend. Dhr. Jaap Geluk wordt bedankt voor zijn 
diensten.
5.5 Benoeming nieuwe kascontrolecie: 
Dhr. Tijssen, mevr. Timmerman en als reserve 
dhr. Dingemanse.
5.6 Keuringscommissie
In het afgelopen seizoen zijn er ongeveer 25 leden 
aangeschreven voor onderhoud van hun tuinen o.a; 
houtwal verwijderen, onkruid wieden, rommel 
opruimen en dergelijke. De keuringscie heeft veel 
werk gehad in het afgelopen seizoen wat het 
onderhoud aangaat. Veel vrijstaande tuinen zijn 
gespoten of de zeis is ter hand genomen. De secre-
taris heeft hier veel tijd ingestoken. Ook op ver‐
huurde tuinen waar de onderhoud achterbleef is 
gezeisd. De vraag is dan ook of leden willen helpen 
om de onverhuurde tuinen in de directe omgeving 
mee te willen onderhouden. Er volgt een discussie 
hierover maar dat leidt tot niets maarkomt verder 
bij punt 7 aan de orde.

6. Bestuursverkiezing
Aftredend zijn Ashok Somai, secretaris, maar 
herkiesbaar en  Arend Mulder algemeen bestuurs-
lid en niet herkiesbaar. Verder dragen wij dhr. 
Albert-Jan v/d Kamp voor om hem te benoemen 
tot nieuw bestuurslid. Dhr. Somai wordt weer voor 
3 jaar benoemd en dhr. Albert Jan van de Kamp is 
ook benoemd tot algemeen bestuurslid.
Dhr. Mulder wordt bedankt voor zijn werk en 
inzet al die jaren en krijgt een boek cadeau. 
Hij blijft wel hand en span diensten verrichten. 

  



  

enthousiast maar laten het 
vaak na een poosje afweten.  
Ook zijn de verenigingen alle-
maal flink gekrompen in de 
loop der jaren. Communicatie 
vindt vaak plaats via een 
boekje, post, tele-foon en som-
mige hebben een website. 
Ledenwerving gebeurt vaak via 
een bord bij het complex of een 
briefje in de lokale supermarkt. 
Werven van vooral jongere 
leden verloopt heel moeizaam.
Het bestuur bestaat veelal uit 
oudere mensen en die doen heel 
veel maar kunnen dat zo lang-
zamerhand ook niet meer op-
brengen of zijn weggevallen en 
kunnen niet worden vervangen.
Met borg is nog niet veel erva-
ring; de meeste complexen 
hebben het pas kort en dus nog 
niet veel ervaring hiermee. Het 
is ook ontstaan door dat ver‐
trekkende leden de boel  vaak 
zomaar achterlaten en het be-
stuur opdraait voor de rotzooi.

Er volgt een discussie naar 
aanleiding van bovenstaande. 
In het kort komt het er op neer 
dat het bestuur een voorstel 
maakt voor de komende jaar-
vergadering. In het infoblad 
van het voorjaar zal een een 
voorschot worden gegeven. Ook 
moet het Huishoudelijk Regle-
ment worden aangepast. De 
statuten hoeven hiervoor niet 
te worden gewijzigd.

9. Rondvraag
Gevraagd wordt of er geen ½ of 
1 are verhuurd kan worden aan 
nieuwe leden.
Vaak gebeurd het dat ze na een 
seizoen vertrekken, omdat ze 
het niet aankunnen of niet 
eerder met tuinieren ervaring 
hebben opgedaan.

Wordt ook aangegeven dat de 
rode aardappelen zeer besme-
ttelijk zijn. “Een echt resistente 
aardappel bestaat niet”

10. Sluiting
Aan een ieder wordt nog een 
drankje aangeboden en sluit de 
voorzitter de vergadering.

Het bestuur is een paar keer bij 
elkaar geweest. Hierbij zijn de 
lopende zaken besproken. 
Daarnaast is er regelmatig 
mondeling of telefonisch contact 
geweest met zowel DB als AB
leden.

Een moeizame start;

De lente begon met een lange 
koude en natte periode. Voordat 
we het wisten zaten we in een tijd 

van droogte die ongeveer 3 tot 4 
maanden heeft geduurd. We 
hebben het geweten, veel water 
pompen en sjouwen  met 
gieters.

Bloemenstrook;

Door de droogte in de zomer is 
er weinig groei geweest. Een 
week na de regen kon je het 
onkruid horen groeien. Binnen 
de kortste keren stond de hele 
rand vol met onkruid, maar ook 
zaad wat ik begin van de zomer 
had gezaaid en zaad van ver
wijderde afrikaantjes, gouds
bloemen en andere bloemen 
kwamen tot ontwikkeling. Zie 
ook infoblad augustus.

Diefstal;

Ook dit jaar is melding ge
maakt van diefstal of ontvreem
ding van o.a. pompoenen en 

5.1 Verslag van de secretaris 
seizoen 2017-2018
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andere groenten uit diverse 
tuinen. Bij diefstal en vernie
lingen vragen wij de leden al
tijd aangifte te doen bij de poli
tie en het aan het bestuur te 
melden. Vriendelijk verzoek 
aan de leden om de boel een 
beetje in de gaten te houden. 
U mag gerust mensen aanspre
ken van wie u denkt dat zij niet 
op het complex thuis horen.

Plantjesdepot.

De vraag is of we dit nog moe
ten handhaven. De laatste 
jaren is er nauwelijks of geen 
aanbod van plantjes. Wel wordt 
er vaak gevraagd naar plantjes 
en ik zie regelmatig leden op 
zoek gaan.

 Branden snoeihout
 Ook voor de komende vijf jaar 

hebben wij een vergunning 
gekregen om te branden.
Van begin oktober tot en met 
eind april kan er gebrand 
worden;  alleen in overleg 
met          het bestuur dan wel 
Arend Mulder. Heeft u 
snoeihout te verbranden laat het 
dan weten a.u.b. De heer Arend 
Mulder coördineerde dit meestal 
als 'brandmeester'. Ook de se
cretaris kun je hiervoor aan
schieten. 
Er zijn een aantal regels aan 
verbonden zoals: Bellen naar de 
gemeente. Er mag alleen tussen 
9.00 uur en 17.00 uur gebrand 
worden en van maandag tot en 
met vrijdag. De wind mag niet 
in de richting van bewoond 
gebied waaien.  Er moet altijd 
toezicht zijn en water bij de 
hand en zo nog wat andere 
regels.

Het gebeurt nog steeds dat le
den zelf gaan branden. Als de 
politie in zo’n geval bij u 
komt      dan zijn alle kosten 
voor uw  eigen rekening. Ook 
het verbranden van afval in 
een vuurkorf  of iets 
dergelijks is bij wet verboden 
in openbaar gebied.
Het is niet de bedoeling dat op 
de niet uitgegeven  tuinen af
val wordt gedumpt of dat er 
wordt beplant met pompoenen 
of iets dergelijks zonder dat 
het bestuur hiervan afweet. 

In het seizoen 20162017 is 
veel onderhoud gepleegd aan 
vrijstaande tuinen door  dhrn. 
J. Booij, C. Aarsen en A. Somai 
o.a; spuiten en wieden. Ook 
hebben wij bij een aantal ver
huurde tuinen het onkruid 
moeten wieden omdat het on
kruid in zaad was geschoten 
en is waar mogelijk gespoten.
                                             
Tot slot. 
Langs deze weg wil het 
bestuur een ieder dank zeggen 
voor zijn of haar medewerking 
in  welke vorm dan ook ver
leend aan de vereniging. 

   Secretaris. Ashok Somai

Deze zwam aangetroffen op 
een bessenstruik. Een mooi 
exemplaar. Wie weet de 
naam van deze zwam?
Ook iets leuks gezien op de 
tuin, laat het weten.
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De tuin keuringscommissie 
bestaande uit de heren Ashok 
Somai en Ben Klomp is dit 
jaar, mede door het mooie weer 
twee keer bij elkaar gekomen 
om de tuinen te keuren.
In het begin van het tuinsei-
zoen was er best wel wat druk 
van de coloradokever, maar in 
de meeste tuinen was dat snel 
onder controle. De Phytoph-
thora druk was mede door het 
droge en mooie weer bijna niet 
aan de orde.
Onkruid was best wel een 
puntje bij sommigen, maar na 

een briefje of een belletje van 
Ashok was het probleem 
meestal snel opgelost.
Verder maken wij de mensen er 
op attent dat als door wat voor 
omstandigheden dan ook men 
niet in staat is de tuin te onder-
houden om  dit kenbaar te ma-
ken bij het bestuur, zodat het 
bestuur weet wat de reden is 
van soms verwaarloosde 
tuinen.
Door u allen een mooi en 
vruchtbaar tuinseizoen 2019 
toe te wensen sluit ik af.

De Keuringscommissie

5.6 Tuinkeuringscommissie

Zoem zoem

Toen een medetuinder het 
deurtje van de schuur open 
deed, zag hij waarom er zoveel 
wespen rondvlogen. De beestjes 
hadden al een mooi groot nest 
gebouwd. Het zal een 25 a 30 
cm groot zijn geweest. Het zijn 
mooie bouwwerken.

Zelf (laten) bouwen van een 
kas.
In het blad Landleven van dit 
jaar stond een mooie uitge‐
werk-te tekening van een 
broeikas. Deze hebben we snel 
op onze website gezet, maar 
omdat er leden zijn die niet 
'internetten' leek het ons goed 
om ook in het clubblad het 
ontwerp op te nemen.
Uiteraard zul je zelf de maten 
aan moeten passen als je hem 
groter of kleiner wilt maken. In 
het blad staat vermeld wat je 
nodig hebt, maar dat is ook een 
beetje afhankelijk van hoe je 
hem in elkaar wilt zetten. Zo 
kun je in plaats van alles aan 
elkaar schroeven ook gebruik 
maken van metalen verbin-



dan zullen de maten anders 
worden.
Zet de kas net als andere 
bouwwerken vast in de 
grond, want het zal niet het 

eerste bouwwerk 
zijn dat weg is 
gewaaid.
 https://

 Bestuur:

Voorzitter en tuinuitgifte
Jan Booij                 
 tel.:332126   
 jansijbrand@gmail.com
 

Secretaris        
Ashok Somai            
tel.:332174   
a.somai@upcmail.nl
 
Penningmeester                   
Tijn Bouw  
 tel.: 332010 
 tijnbouw@kpnmail.nl

Algemeen
Albert-Jan van de Kamp

Algemeen
Stoffel Aarsen
Tel.: 331530
chris.aarsen@kpnplanet.nl

Volkstuinvereniging Biddinghuizen
http://volkstuinbiddinghuizen.nl 
Secretariaat: A. Somai, Uitloper 46, 8256 CD
Kamer van Koophandel Lelystad nr.: 40059843

Contributie: € 10 per jaar
Tuinhuur: € 12,50 per are (100m2) per jaar
Rekeningnr. vereniging NL78RABO 0348 1245 70 
t.n.v. M. Bouw
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dingsstukken die o.a. bij de 
Action en de Doe het zelf win-
kels te koop zijn.   Globaal heb 
je nodig;
14 x paaltje 60 x 60 x 600 mm 
(hardhout)
13 x balk 38 x 89 x 4.200 mm 
(vuren)
2 x plank 16 x 145 x 4.600 mm 
(hardhout)
2 x lat 22 x 63 x 5.400 mm 
(vuren)
10 x panlat 25 x 42 x 5.400 mm 
(vuren)
veel schroeven (ook bij o.a. de 
Action te koop)
4 x raamhoek 150 mm
tunnelfolie EVA/AC 8 x 8 m 
4 scharnieren
2 grendels
8 piketpaaltjes
Hoekstukken van metaal.
Gebruik je tweedehands hout 

www.landleven.nl/inspiratie/
tuin-erf/2018/mei/maak-zelf-
een-folietunnel

Wie wil eens bijvoorbeeld 
een tuindagboek (blog) 
bijhouden voor onze website.
Heb je een leuk onderwep 
voor ons clubblad?? Graag.


